
Zápis z jarní konference Oblastního spolku Východočeská,
konané dne 15.13. 2025 v Černilově

Začátek konference v 16.00 hodin

Na konferenci přítomno 21 delegátů. Omluven MS Jičín.

Zahájení konference a přivítání členů provedl předseda OS Václav Hryzlík a představil program pro
konferenci.

Program:
1) Zahájení
2) Volba komisí
3) Zprávy funkcionářů
4) Informace z jednání Českého sdružení a celostátní konference
5)Plnění úkolů z podzimní konference
6) Diskuze
7)Schválení závodního plánu na rok 2025
8)Různé
9)Usnesení

Mandátová komise zvolena ve složení př. Hillebrand , př. Pomezný, př. Bartoš 
Návrhová komise zvolena ve složení př. Matějka, př. Hrabal, př. Machek 

Členové komisí zvoleni všemi hlasy delegátů – 100%

Mandátová komise rozhodla , že schůze je usnášeníschopná.

Program konference byl schválen všemi hlasy delegátů – 100%

Předseda V. Hryzlík poděkoval MS Nový Bydžov za pořádání výstavy OS. Informoval členskou 
základnu o stavu členů , k 1.1.2025 je v OS 107 členů.
Dále nás seznámil se zápisy s konaných konferencí.
V příštím týdnu dojde k přepisu přívěsu a přívěs bude majetkem OS.

Výcvikář R . Šimůnek představil letové plány a informoval nás o školení vedoucích nas. středisek , 
které proběhne 5.4.2025 od 14:00 v Novém Bydžově.

Pokladník M. Forman informoval členy o výsledku hospodaření za rok 2024 , dostali jsme se do 
mírné ztráty.

Předseda RK V. Hillebrand informoval členy o proběhlé revizi pokladny ,  vše je v pořádku.

V diskuzi byl projednán a schválen návrh pro výpočet výsledků do OS. Minimální počet chovatelů 
na krátké a střední tratě je 20 a neomezený počet holubů , na dlouhé tratě 10 chovatelů a neomezený
počet holubů.

Stanoven a schválen limit objednaných holubů na závod , pokud bude objednáno méně než 40ks 
holubů v MS , tak MS musí holubi dopravit do nejbližšího MS . Náklady na cestu budou proplaceny
z prostředků OS.

Jako další bod bylo projednáno o výstavních klecích , klece jsou majetkem OS Východočeská.

Jako OS  nesouhlasíme se sloučením platby za příspěvek do svazu a informační zpravodaj.



Startovací komise zůstává ve složení odsouhlaseném na podzimní konferenci. Členy jsou V. 
Petrlák , J. Vik , M. Kulich a výcvikář R. Šimůnek

Závodní plán na sezonu 2025 u starých holubů – pro plán A 10 hlasů
- pro plán C 11 hlasů
Odsouhlasen plán C ( Gotha)
plán pro závodní sezonu holoubat odsouhlasen plán B 
 Z diskuze padl návrh na otočení směru svozu od půlky sezony , tj od 15.6.2025 (Cheb)
pro hlasovalo 14 mandátů , proti 7. Návrh odsouhlasen.

 
Schůze se usnesla a schvaluje :
1) program schůze , složení mandátové a návrhové komise.
2) zprávu pokladníka a předsedy RK
3) limit chovatelů a nasazených holubů pro výpočet výsledků do OS , na krátké a střední tratě 
20chov. a neomezený počet holubů , na dlouhé tratě 10chovatelů a neomezený  počet holubů
4) složení startovací komise ve složení  V. Petrlák , J. Vik , M. Kulich a výcvikář R. Šimůnek
5)přepis přívěsného vozíku do majetku os.
6)závodní plán varianta C u starých holubů , u holoubat varianta B
7)výstavní klece jsou majetkem OS 
8) školení ved. zas. středisek 5.4.2025 od 14 hod v Novém Bydžově
9) jako OS nesouhlasíme se sloučením platby za příspěvek do svazu a informační zpravodaj
10)limit objednaných holubů na závod , pokud bude objednáno méně než 40ks holubů v MS , tak 
MS musí holubi dopravit do nejbližšího MS . Náklady na cestu budou proplaceny  z prostředků OS.

Usnesení bylo schváleno 17 hlasy , 1 proti , 3 se zdrželo hlasování


